
Referat Vokslev samråd d. 13.12.22 

Deltagere: 

-Cecilie (AAK. Landdistriktskonsulent) 

-Leo  

-Arne 

-Poul erik 

-Katrine 

-Tanja 

-Karsten 

-Helle (Ref) 

Afbud: 

-Albert 

Kl. 17.00-18.00 

-Møde med Cecilie. Vi drøfter mulighederne for markedsføring af Vokslev og 

udfordringer med rekruttering af frivillige. 

 

Kl. 18.00-19.00 

1: Godkendelse af referat fra sidste møde  

-Rettelse til pkt 4: Rettes til "Leo forespørger om mulghed for fortsat leje af 

aralet". 

2: Godkendelse af dagsorden: 

-Dagsorden godkendt.  



3: Info fra de forskellige foreninger. 

4: Siden sidst: 

-Kultur og naturstien: Ny foldere er udarbejdet. 

-Vi drøfter renovering af udgravningen, og hvorvidt vi fortsat skal bibeholde 

udgravningen. Leo og Karsten undersøger videre.  

5: Markedsføring af Vokslev: 

-Karsten og Leo informerer om markedsføringsarbejdet ud fra kurser afholdt af 

kommunen.  

-Vi drøfter muligheder i at booste facebook-gruppen "Vokslev". 

6: Økonomi:  

7: Diverse: 

Næste møde bliver i starten af marts 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


